
Svar på interpellation från Annika Qarlsson

Implementering av livsmedelsprogrammet har skett genom att krav ställts i 
förfrågningsunderlaget i samband med måltidsupphandling 2021. Samtliga krav som är 
ställda följs upp av kommunens kostenhet och åtgärder vidtas vid behov.

Alingsås kommun har en uttalad och tydlig ambition att öka andelen närproducerad kost och 
det fanns också med som ett utvärderingskriterium vid senaste upphandlingen. Utöver det 
finns också i upphandlingen en särskild option för att möjliggöra fullgörandet av 
livsmedelsprogrammet och öka andelen närproducerad kost.  Efter verksamhetsövergång 
samt stor frånvaro på grund av pandemin kunde arbetet påbörjas under senare delen av 
2022. Under hösten togs kontakt med lokala företag som kunde ha intresse av att bli 
leverantör och dessa besöktes också av kommunens kostenhet. Idag har vi lokala 
leverantörer av bland annat bröd, kött och chark som tillkommit genom aktivt arbete från 
kommunens sida genom den möjlighet som upphandlingen gav.

Leverantören och kostenheten träffas varje vecka för att fortsatt öka andelen närproducerad 
kost och mest angeläget just nu är att identifiera fler lokala producenter i Alingsås och i 
Västsverige samt byta ut råvaror hos leverantören som idag inte är svenska i framförallt 
produktgrupperna kött, fågel, ägg, pasta, grönsaker. För 2022 användes av förklarliga skäl 
inte hela optionen men prognosen för 2023 är att den ska nyttjas fullt ut. Utöver det 
kommer ansvaret för kostenheten att överföras till kommunstyrelsen för att ytterligare 
stärka kontroll och insyn över kommunens samlade måltidshantering och uppföljning av 
livsmedelsprogrammet. 
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